

Invitation to Life and to Victory

Share the simple Gospel of Life of Christ Messiah.

God YHWH who created you LOVES You.

He came incarnate in the flesh as Jesus to save you from your sins and from death which is sin penalty.

Jesus is the only Messiah (Redeemer). He offered Himself to die; He shed His blood on the cross and took your place so that you live **if you believe on Him.** No one else can save you from sins and from death except Jesus. **Believe on Him.**

Repent and be saved.



www.123BibleStudy.com

In the beginning (before time began) was the Word and the Word was with God, and the Word was God YHWH. The Word of God was in the beginning with God. All things were made through Him, and without Him nothing was created or made that was made. In Him was life, and the life was the light of men. And, the light shines in the darkness, and the darkness did not comprehend it.

† God (Jesus) was in the world, and the world was made through Him, and the world and His own rejected Him (until today).

† But, as many as received Jesus, to them He gave the right (authority) to become adopted children of God, to those who believe in His name (the name of Jesus); who were born, not of blood , nor of the will of the flesh, nor of the will of man, but born again of God.

And the Word of God became flesh and dwelt among us. Jesus is the very person of God incarnate. And , we beheld His glory, the glory as of the only begotten of the Father, full of grace and truth. And of the fullness of Jesus Messiah (who is God incarnate) we have all received His grace.

Our redemption from sin and from death is unmerited grace by faith.

† "If any man be in Christ, he is a new creature : all old things are passed away; behold, all things are become new," 2 Corinthians 5:17.
Such man is recreated in his spirit (regenerated - born of God anew.)

Invitation à l'Évangile

Vous êtes chaleureusement invités à recevoir la vie et la victoire.

Dieu YHWH qui t'a créé. Il t'aime d'un amour immense au-delà de toute mesure. Il est venu incarné dans la chair (Jésus) pour te sauver du péché et de la peine du péché, la mort.

Jésus (Dieu) est le seul Messie (Rédempteur). Il s'est mis en ta place et il s'est offert pour mourir. Il a versé son sang sur la croix pour que tu vives. Il te sauve de la mort si tu crois en Lui.

Personne d'autre ne peut vous sauver de vos péchés et de la peine du péché, la mort, car Jésus est Dieu YHWH incarné.

Au commencement était la Parole, et la Parole était avec Dieu; et cette parole de Dieu était Dieu. La Parole de Dieu était au commencement avec Dieu.

Toutes choses ont été créées et faites par la Parole de Dieu, et sans Lui rien de ce qui a été fait, n'a été fait. La Parole de Dieu était la vie, et la vie était la Lumière des hommes. Et la Lumière luit dans les ténèbres, mais les ténèbres ne l'ont point reçue.

Jésus (le Messie et la Parole de Dieu) était au monde car Il a fait le monde; mais le monde ne l'a point connu. Il est venu chez soi; et les siens ne l'ont point reçu.

Mais à tous ceux qui l'ont reçu (qui croient en Lui et se repentent), il leur a donné le droit (l'autorité) d'être enfants de Dieu (par adoption). Lesquels ne sont point nés de sang (naturellement), ni de la volonté de la chair (des œuvres), ni de la volonté de l'homme (religions ou philosophies); mais ils sont nés de Dieu.

"Et la Parole de Dieu a été faite chair. Dieu (la Parole de Dieu) a habité parmi nous, et nous avons contemplé sa gloire, qui a été une gloire, comme la gloire du Fils unique de Dieu notre Père, pleine de grâce et de vérité.

2 Corinthiens 5:17 "Si donc quelqu'un est en Jésus Christ, il est une nouvelle créature; toutes les choses vieilles sont passées; voici, toutes choses sont faites nouvelles." Un tel homme (ou une telle femme) est recréé à nouveau dans son esprit, à voir il est né de nouveau de Dieu.